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Fractie Bastiaans         
 
 
College van Burgemeester en Wethouders 
 
Art. 45 RvO vragen 
Onderwerp: Bestuursovereenkomst Laerbroeck  
 
Venlo,  28 juni 2023 
 
 
Geacht college, 
 
Vorig jaar stelde ik u al vragen met betrekking tot de ontwikkelingen in Laerbroeck. Deze heeft u 
beantwoord op 2 november 2022. Hierbij gaf u aan (antwoord vraag 3) dat: “De betrokken overheden 
verwachten medio november 2022 bewoners en andere stakeholders verder te kunnen informeren en 
meer duidelijkheid te kunnen bieden”, einde citaat.  
 
14 juni jl. (dus einde Q2 2023) tekenden de betrokken overheden de aangekondigde 
Bestuursovereenkomst en stelde het Programma vast.  
 
De Fractie Bastiaans leest op de site van Waterschap Limburg de navolgende tekst: 
Wethouder Marij Pollux gemeente Venlo (Natuur, Groen & Water): “We zijn blij dat het 
voorkeursalternatief is vastgesteld. Daarmee komt er gelukkig meer duidelijkheid voor de bewoners 
van het gebied. De maatregelen kunnen nu worden uitgewerkt. Maatregelen die niet alleen zorgen 
voor betere bescherming, maar ook voor een kwaliteitsimpuls in het projectgebied. Dubbel goed 
nieuws dus.” 
 
Verder vernamen wij in de Limburger dat er tegenstelling is bij de woordvoerder van de gemeente 
Venlo en de woordvoerder van het Waterschap. De gemeente zegt de pijn te willen verzachten om 
de betrokken inwoners een nieuw “plekje” nabij de Maas te geven. Het Waterschap stelt dat dit geen 
garantie is. Voorts spreekt het Waterschap uit dat er ‘in principe’ niet buitendijks gebouwd mag 
worden. Diegene die zijn huis wil verkopen kan dit nu doen, volgens het Waterschap.  
Een bestaand huis verkopen geeft momenteel geen of onvoldoende zicht op een, in grote lijnen, 
gelijkwaardig alternatief. Kortom onduidelijkheid en onzekerheid troef bij de bewoners van 
Laerbroeck. 
 
Momenteel is er sprake van de sloop van 13 woningen en 4 maatwerkwoningen. Deze plannen zijn al 
7 jaar oud en samen met de bewoners uitgewerkt. Dit zorgde voor een breed draagvlak.  
De gepresenteerde Bestuursovereenkomst voedt bij betrokkenen het idee dat het college niet of in 
ieder geval onvoldoende voor de belangen van omwonenden opkomt. Het terugkeren in het gebied 
was voor de bewoners juist de aanleiding om mee te denken en te werken. Nu komt er een 
terugtrekkende beweging vanuit de overheden.  
 
In het coalitieakkoord spreekt u van burgerbetrokkenheid en samenlevingsagenda. Met betrekking 
tot de waterveiligheid gaat u amen met inwoners plannen maken en deze uitvoeren. 
 
We kunnen College- en raad-breed roepen dat we het vertrouwen moeten terugwinnen in de 
politiek, maar met bovenstaande dragen we niet positief bij aan dit streven. 
Dit stemt fractie Bastiaans teleur en vragen u antwoord op onderstaande vragen. 
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1. U geeft aan dat bewoners nu eindelijk meer duidelijkheid hebben. Waar haalt u deze 
aanname vandaan? Boosheid en teleurstelling hebben zich meester gemaakt bij de 
inwoners? 

2. Na ondertekening geeft u aan dat er (dubbel) goed nieuws is. In de uitzending van Omroep 
Venlo van vrijdag 16 juni geeft u aan slechts een kleine rol te hebben en zegt u begrip te 
hebben voor het gevoel van de omwonenden. Hoezo een opgelucht en vrolijk gestemd 
college na de ondertekening van dit Bestuursakkoord?  

3. Waarom heeft het college niet geweigerd om haar handtekening te zetten onder het 
akkoord? U had immers de minister verteld dat het voor u onacceptabel was dat bewoners 
niet nabij de dijk zouden kunnen terugkeren. 

4. U stelt dat u politieke aandacht gaat vragen voor het gezamenlijk plan. Kunt u ons aangeven 
waar deze politieke aandacht uit gaat ontstaan? 

5. Er wordt gesteld dat bewoners nu wel hun woning kunnen verkopen. Heeft u alternatieve 
locaties aangeboden of bent u bereidt hen hierbij actief te ondersteunen?  

6. Welke stappen gaat u nu concreet nemen om samen met de betrokken inwoners snel tot 
duidelijkheid te komen, zodat bewoners verder kunnen met de planvorming en de toekomst 
van hun nieuwe huisvesting? 

7. Wanneer verwacht u nu concreet dat er volledige duidelijkheid is met betrekking tot een 
definitieve en alternatieve locatie in of (zeer) nabij het gebied Laerbroeck?  

 
Uw antwoorden vernemen wij met grote belangstelling. 
 
Vriendelijke groet, 
 
Fractie Bastiaans 
Leon Bastiaans 
 


